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Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over het beheer van belangrijke politiespullen (ingezonden 27 februari 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Politie slordig met dienstspullen 
ex-agenten»? Welke risico’s kunnen ontstaan door het ongeoorloofd bezit van 
politievoorwerpen?1 

Vraag 2
Is het waar dat de heer Franx u tijdens een gesprek geconfronteerd heeft met 
voorwerpen uit zijn dienstverband als agent, die hij nadien nooit in heeft 
hoeven leveren? Was u ook verbijsterd over de onzorgvuldigheid, waardoor 
dit heeft kunnen gebeuren? Wat voor actie heeft u hierop ondernomen? 

Vraag 3
Heeft u inzicht in het aantal spullen dat agenten na het beëindigen van hun 
betrekking niet hoeven inleveren? Weet u of hierin verschillen bestaan tussen 
de korpsen en welke voorwerpen vooral niet ingenomen worden? 

Vraag 4
Op welke manier voert de politie een administratie van de spullen die aan 
agenten verstrekt worden om hun werk te doen? Wordt de inname van deze 
spullen ook geadministreerd? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Wilt u de invoering van de nationale politie gebruiken om schoon schip te 
maken en de verstrekking van belangrijke politiespullen goed te administre-
ren? Hoe gaat u ervoor zorgen dat er ook zicht komt op reeds verstrekte 
spullen?

1 Algemeen Dagblad van 22 februari 2012.
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